
Aarhus, den 12. april 2019 
Kære MTM 
 
Nedenstående forespørgsel drejer som ekspropriationssagen til Skejby sygehus. 
 
 

• Er det korrekt at der ved indstillingen af den 17. marts 2008 forelå forvaltningen 
viden om at Herredsvej og Bækhusvej indgik i handlen med Århus Amt i 
overtagelsesvilkår fra juli 1977 og efterfølgende var blev solgt til Århus amt på 
skødet fra den 05.12.1979. 

•  
• Hvis ja, blev denne viden videregivet til de eksproprierede? 

 

• Blev det til de eksproprierede oplyst til hvilken pris Århus Kommune i 1979 solgte 
Skejby Sygehus arealerne til i kr.pr.kvm 

 

• Er det korrekt at ovenstående arealer indgik i kommuneplanen for 1982-1994 
 

• Hvis ja, blev de eksproprierede orienteret om denne viden? 
 

• Vil forvaltningen oplyse, hvilken planstatus de eksproprierede arealer havde på 
kommuneplanen for perioden 1982-1994.  

 

Med venlig hilsen 
Almaz Mengesha 
LA Aarhus Byrådsgruppe 


